
ACTA	REUNIÓ	CONSELL	GESTOR	DEL	CASAL	DE	LA	GENT	GRAN	DE	GIRONELLA	celebrada	el	

dia	15	de	setembre	de	2016	a	les	17.00h.	

	

ASSISTENTS:	 	 David	 Font	 (alcalde	 de	 Gironella),	 Teresa	 Terricabres	 (regidora	 d’atenció	 a	 les	

persones	 i	 salut),	 Josep	Mª	Castellà	 (representant	de	 l’equip	de	govern),	 Ramon	Vila,	Vicenç	

Sala,	 Dolors	 Canals,	 Antoni	 Carreras	 (membres	 de	 l’Associació	 Gerundella),	 Mari	 Lahoz,	 Mª	

Carme	Fornells,	Ramona	Tubau,	Mª	Àngels	Riu	 	 (representants	de	 	 les	comissions	de	La	Llar),	

Luisa	López,	Mª	Antònia	Núñez	(ARADA),	Santi	Felius	(Director	de	 la	coral	 infantil	 les	veus	de	

Gironella),	Erica	Calatrava	i	Maria	Paz	(dinamitzadores	del	Casal).		

Excusa	 la	 seva	 assistència:	 Marc	 Rojes	 (representant	 ERC),	 Vicenç	 Vilalta	 (Club	 petanca	

Gironella)	Montse	Pont	(Treballadora	social)	

	

1.	S'aprova	l'acta	de	la	darrera	reunió	del	Consell	Gestor	celebrada	el	dia	16	de	juny	de	2016.		

2.	Seguiment	de	les	activitats	realitzades	durant	el	mes	de	juliol.	

Les	activitats	que	es	van	fer	durant	el	mes	de	juliol	van	ser	les	següents:	aiguagim,	gimnàstica	
dolça,	tai-txí,	Cuina,	pintura,	costura,	repàs	del	català,	tallers	pràctics	anglès,	àlbum	Hoffman,	
ús	telèfons	mòbils,	navegar	de	forma	segura	x	internet.	En	total	hi	ha	participat	75	persones.	
	

Les	 activitats	 de	 country,	 ioga,	 iniciació	 al	 català,	 hipopressius,	 iniciació	 a	 la	 natació	 i	 català	
s’han	hagut	de	suspendre	per	falta	de	participants.	

La	Luisa	d’Arada	proposa	que	 l’activitat	d’aiguagim	es	podria	 fer	de	7	a	8	de	 la	 tarda	que	és	

l’hora	que	és	gratuïta	l’entrada	a	la	piscina.	

El	David	pregunta	als	assistents	què	els	van	semblar	les	activitats	del	mes	de	juliol.	En	general	

contesten	que	s’haurien	de	conservar	les	activitats	que	hi	ha	hagut	més	gent	com	el	taller	de	

cuina	que	a	més	ha	agradat	molt.	

Pel	que	fa	a	les	activitats	puntuals	s’han	organitzat	les	següents:	

- Festa	 de	 cloenda	 el	 dia	 1	 de	 juliol.	 Va	 anar	molt	 bé,	 hi	 van	 assistir	 93	 persones.	 Les	

entrades	van	ser	de	623€	i	les	despeses	de	678,09€	

- Ruta	històrica	pel	 casc	antic	de	Gironella.	Va	costar	que	 funcionés	però	al	 final	hi	 va	

anar	força	gent.	



3.	 Proposta	 i	 aprovació,	 si	 s’escau,	 de	 les	 activitats	 que	 es	 realitzaran	 durant	 el	 primer	
trimestre	del	curs	2016-2017.	

Pel	que	fa	a	les	activitats	proposades	hi	ha	un	ampli	ventall	d’activitats:	

Gimnàstica	 dolça,	 tai-txi,	 	 hipopressius	 i	 esquena	 saludable,	 cuina,	 pintura,	 costura,	 català	 2	
nivells,	 anglès	 i	 francès,	 taller	d’escriptura,	 taller	de	 cançó,	 club	de	 lectura	d’anglès,	 grup	de	
teatre,	 berenem	 plegats,	 puntes	 al	 coixí	 i	 punta	 d’agulla,	 costura	 creativa,	 iniciació	 a	
patchworck,	 informàtica	 4	 nivells,	 gimnàstica	 amb	 ritme,	 tai-txí,	 club	 de	 lectura,	 caminades,	
pintura	i	taller	de	memòria	que	ho	farà	ARADA.	

L’Erica	explica	que	també	hi	ha	com	a	novetat	les	sardanes	adaptat	al	nivell	de	cada	persona.	
Ho	farà	l’Hortènsia	de	manera	voluntària.	

Les	caminades	estan	una	mica	estancades.	

La	 Teresa	 comenta	 que	 serien	 rutes	 pel	 voltant	 del	 poble	 i	 comenta	 si	 quelcom	 coneix	 algú	
disposat	a	fer	rutes	per	pistes	que	no	tinguin	dificultats.	

El	Vicenç	comenta	que	des	del	CAP	ja	es	fan	caminades.	

4.	Setmana	de	la	Gent	Gran	del	10	al	14	d’octubre.	

Les	activitats	que	es	faran	durant	la	setmana	de	la	gent	gran	són	les	següents:		

- Dilluns	 9:	 taller	 d’instagram	 i	 explicació	 del	 concurs	 musicoteràpia	 amb	 Arada.	 A	 la	
tarda	arteràpia	amb	la	Pilar	Marmi.	

- Dimarts	 10:	 al	 matí	 xerrada	 a	 càrrec	 del	 grup	 Rupits	 on	 ens	 explicaran	 la	 seva	
trajectòria	 musical.	 A	 la	 tarda	 s’anirà	 a	 veure	 l’obra	 de	 teatre	 “Avui	 no	 sopem”,	 al	
teatre	Condal	de	Barcelona.	

- Dimecres	dia	12:	Al	matí	maridatge	de	vins	i	formatges	i	música	en	directe	a	càrrec	de	
Laura	Luceña.		Ens	oferiran	un	tast	de	formatges	i	vins.	A	la	tarda	taller	“tornar	a	riure”	
a	càrrec	d’Àngel	Roset.	

- Dijous	dia	13:	Sortida	amb	Assumpta	Montellà.	Llibre:	“115	dies	a	la	Batalla	de	l’Ebre”.		
- Divendres	14:	al	matí	ballada	de	sardanes	 i	de	 l’Almorratxa.	Al	migdia	dinar	popular	 i		

seguidament	concurs	de	plats	artístics	i	ball.	També	es	donaran	els	premis	del	concurs	
Installar.	

El	 David	 comenta	 que	 aquest	 any	 s’ha	 intentat	 recuperar	 el	 dinar	 ja	 que	 l’aperitiu	 no	
funcionava	massa	bé.	

La	Mª	 Àngels	 Riu	 també	 comenta	 que	 per	 ballar	 l’almorratxa	 ella	 s’ofereix	 a	 ensenyar-la	 a	
ballar.	

	

5.	Novetats	dels	serveis	oferts.	

� El	servei	de	podologia	està	funcionant	molt	bé.	Al	mes	de	setembre	ha	sobrat	hores.	



� Perruqueria	des	de	l’últim	Consell	Gestor	ningú	ha	utilitzat	el	servei.	

� Fisioteràpia,	aquest	curs	el	servei	de	fisioteràpia	tornarà	a	donar	servei	els	dimecres	de	
3	a	7	de	la	tarda.	

La	Luisa	comenta	si	el	servei	de	perruqueria	no	funciona	potser	es	podria	agafar	alguna	noia	
que	fes	el	servei.	

El	David	respon	que	qui	vulgui	fer	aquest	servei	hauria	de	ser	donat	d’alta	a	la	Seguretat	Social	
o	pagar-se	els	autònoms.	Intentarem	allargar	els	descomptes	per	la	gent	gran	que	ofereixen	les	
perruqueres	en	les	seves	perruqueries,	hem	de	fer	una	reunió	amb	totes	les	perruqueres,	ho	
intentarem	solucionar	i	sinó	tancarem	el	servei.	

	

6.	Comissions	

	

7.	Associació	de	gent	gran	de	Gerundella.	

Comuniquen	que	han	enviat	una	carta	a	tots	els	socis	perquè	paguin	la	quota,	sinó	a	l’octubre	
els	donaran	de	baixa	com	a	socis.	

De	moment	comenten	que	només	tenen	pendent	el	dinar	de	prenadal	i	el	sopar	de	la	Marató.	

El	 David	 explica	 que	 aquest	 any	 la	 Marató	 fa	 25	 anys	 i	 per	 això	 demanen	 que	 es	 facin	
“activitats	especials”.	

8.	Precs	i	preguntes.	

El	Santi	comenta	que	el	tema	de	 l’intercanvi	entre	un	casal	de	gent	gran	 i	 la	coral	 infantil	ho	
està	gestionant	i	que	quan	sàpiga	alguna	cosa	més	ho	comunicarà	a	la	Montse	Pont.	

El	David	recorda	que	ne	 l’últim	consell	gestor	van	anunciar	que	al	mes	de	 juliol	començarien	
les	obres	de	la	segona	fase	de	la	Llar,	explica	que	el	27	d’octubre	s’adjudicarà	l’obra	i	que	per	
tant,	passat	tots	Sants	es	començaran	les	obres	que	duraran	uns	dos	mesos.	

També	 pregunta	 com	 està	 el	 tema	 dels	 representants	 del	 casal	 per	 anar	 a	 les	 reunions	 del	
Consell	Comarcal	del	Berguedà,	si	ja	s’ha	escollit	algun	representant.	

L’Erica	contesta	que	encara	no	i	la	Luisa	s’ofereix	com	a	voluntària	per	anar-hi.	

A	les	18:00	es	dona	per	acabada	la	reunió,	no	es	proposa	data	per	al	proper	consell	gestor	de	
desembre,	quedant	pendent	confirmació	d’aquesta.	


